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Interpelacia

W sprawie !amontowania spowalniacza ruchu przy ulicy Paprociej na osiedlu Michelin

Szanowny Panie Prezydencie,

w imieniu mieszka6c6w osiedla Michelin zamieszkujqcych przy ulicy Paprociej we wloclawku

proszq o zamontowanie spowalniacza ruchu. Przy wymienionej ulicy mieszka wiele rodzin z

dzieimi, kt6re poruszalq siq ulicq.

Wystepuje tam problem z drogowymi ,,piratami", kt6rzy osiegaiq duie prqdko5ci co powoduie

zagroienie dla mieszkaric6w ulicy.

Z uwagi na powyiszy problem wnioskujq o podjqcie dziatari w celu wyeliminowaniu

niebezpiecze6stwa i zainstalowanie progu zwalniajqcego. Informujq, ie jest zgoda na

zamontowanie progu przy ulicy Paprociej numer 129.

Proszq Pana Prezydenta o zaiqcie stanowiska w tej sprawie i Pozytywne rozPatrzenie Pro5by'

Z powaianiem

' - - .:, .,


